

**Vice President**

Andrea Lang

Heuberg 6, 87745 Eppishausen

E-Mail: [vicepresident@eaasdc.eu](mailto:vicepresident@eaasdc.eu)**Support 4 Members**

Unfortunately we currently have no Member at Large for the duties of Support4Members due to last year's elections. I have always enjoyed doing these tasks, so I will remain your contact person for all questions regarding Friendship Books and Friendship Badges, for address labels for your events and also for membership cards for the youth hostels.

I thank everybody for the offered support and would be pleased if we find help for my colleague Secretary Andrea Zingler.

**Support 4 Members**

Leider haben die Wahlen 2021 dazu geführt, dass wir aktuell keinen MaL Support4Members haben. Da ich diese Aufgaben immer sehr gern für Euch erledigt habe, bleibe ich eure Ansprechpartnerin für alle Fragen rund um das Friendship Book und die Friendship Badges. Ihr bekommt von mir auch weiterhin für Adressetiketten für Eure Veranstaltungen und auch die Ausweise für die Jugendherbergen.

Ich bedanke mich für die angebotene Unterstützung und würde mich freuen, wenn wir Hilfe für meine Kollegin Secretary Andrea Zingler finden.

**Friendship Badges****Black & Silver / Schwarz & Silber (for 52 clubs visited / für 52 besuchte Clubs)**

Stefan Jäschke  
Thomas Klein  
Ingrid Klein

Tamburin, Stuttgart  
Osning Dancers, Brackwede  
Osning Dancers, Brackwede

**White & Gold / Weiß & Gold (for 26 clubs visited / für 26 besuchte Clubs)**

Brigitte Maul-Pfeifer

Darmstompers, Darmstadt



The students are ready – graduation can come!

- ✓ the room is reserved
- ✓ the buffet is arranged
- ✓ the invitations have been sent

only the Friendship Books are missing!

So quickly send a mail to Andie – she will help!

Die Students sind so weit – die Graduation kann kommen!

- ✓ der Raum ist reserviert
- ✓ das Buffet geklärt
- ✓ die Einladungen versandt

fehlen nur noch die Friendship Books!

Also schnell eine Mail an die Andie – und Hilfe naht.

**support4members@eaasdc.eu**

Just let me know how many Friendship Books are needed and where to send them.

You can also order the other publications shown and I will send them to you.

Schreibt mir einfach, wie viele Friendship Books ihr braucht und wohin ich sie senden soll.

Auch die anderen abgebildeten Publikationen könnt ihr bei mir bestellen.

